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INHOUD CLUBBLAD “DE PRACHTVOGEL-AALST K.B.O.F.” 
35° jaargang – nummer 2 

 
 

                                          DATA’S OM TE ONTHOUDEN 

 VOLGENDE ALGEMENE VERGADERING: Vrijdag 10 juni te 19.30u 

 ALGEMENE VERGADERINGEN 2022:  
11 maart  –  10 juni  –   23 september  –   04 november 2022 

 EETFESTIJN 27 & 28 augustus 2022 
  

Alle info in verband met deze activiteiten worden zo vlug mogelijk aangekondigd 
 op onze website onder de rubriek: Agenda.  

Zie www.deprachtvogel.be 
 
 

ALGEMENE VERGADERING 
 

 
ONDERWERP:   de mozaïek kanarie 
SPREKER:  Dhr. Jan Van Overvelt   
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GEVAAR……. 

Ik denk niet dat we kunnen klagen over het weer. Toch wil ik onze kwekers in 
de buitenvluchten nogmaals herinneren om hun broedende vogels af te 
schermen van de volle zon. Het is voor deze vogels of hun jongen niet plezant 
om de volle laag te krijgen. Ik weet dat we onze vogeltjes optimaal verzorgen 
en toch begin ik dit voorwoord met een ongebruikelijke titel. 

Het gevaar voor onze hobby komt niet uit Rusland maar uit ons eigenste Europa. 
Wat is er dan gaande??? Europa bereidt een besluit voor waardoor het houden 
van hobbydieren ernstig zal belemmerd worden. De Europese commissie geeft 
de bevolking de gelegenheid tot 20 mei om te reageren op dit ontwerp. Ons 
eigen voedselagentschap (FAVV) ziet de regelgeving niet zitten en heeft ook al 
bezwaar aangetekend. Het FAVV vraagt zelf om massaal te reageren op de 
bevraging. 

Europa vraagt o.a dat elke kweker vanaf zijn eerste vogel alles registreert. 
Aan wie moet eventueel nog onderzocht worden. Iedereen weet dat dit 
praktijkgericht niet te doen is. Enkel de kwekers die geen enkele 
verhandeling of overdracht doet zou vrijgesteld worden. De volledige tekst 
kan u verder in dit clubblad vinden. 
Onze volgende ledenvergadering gaat door op 10 juni in ons gekend 
familiezaaltje. Gastspreker is Mr Van Overtvelt, keurmeester KBOF en een zeer 
bekwame kleurkanariekweker. Hij gaat ons een beetje wegwijs maken in de toch 
wel mooie mozaiëk kanarie. Allen op post. 

En ook niet vergeten, beste leden, het laatste weekend van augustus gaat ons 
zalm- en steakfestijn door. Blijf uw vereniging steunen aub. 
Tot binnenkort. 
 

Reginald Bonnaerens , 

voorzitter. 

                       BESTE  LEDEN 
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 19d   
              steak-festijn 
 

                                                                                      
 
 

   ZateRdaG 27 aUGUstUs 2022 ( 18 tOt 21.30 UUR ) 
   ZOndaG 28 aUGUstUs 2022 ( 11.30 tOt 15 UUR ) 

 
                  VOLWassenen 
 

                  steak, VieR saUZen, natUUR, champiGnOn, 
                           pepeR  Of   pROVencaaLse saUs : 16 €  

                                                                             

  ZaLm met OOstendse saUs :  16 € 
 
          kindeRen 

      steak & ZaLm 
                              cURRY-WORsten  
        BaLLetjes in tOmatensaUs :  8€ 
 

     OOk is eR desseRt VOORZien, 
                                GeBak Of ijscReme 
                                en faLUintjeskOffie 
 
                     ********************************************** 

       ZaaL sint-paULUs 
    BOteRmeLkstRaat 63B  

9300 aaLst 
                     ********************************************** 
 
       DIT JAARLIJKSE EETFESTIJN BETEKENT EEN GROTE STEUN VOOR ONZE VERENIGING 
                             Wij hopen u ook te mogen ontmoeten op ons eetfestijn 
 
                                                                   Allen Van harte welkom 
               
                     Kaarten zijn te bekomen via alle bestuursleden van De Prachtvogel Aalst 
 
                                   met VRiendeLijke GROeten  
  
                                             het BestUUR. 
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Koninklijke Belgische Ornithologische Federatie vzw 
Gesticht op 26 maart 1933 – Maandblad “De Witte Spreeuwen” 

 
Beste leden, 
 
Het is al enige tijd geleden dat er nog een KBOF nieuwsbrief  is gestuurd. Deze 
nieuwsbrief wordt naar alle leden verstuurd waarvan we het  emailadres  in ons 
bezit hebben. 
Deze nieuwsbrief komt er omdat Europa een besluit voorbereid waardoor het 
houden van hobbydieren waaronder onze vogels ernstig wordt belemmerd. 
 
De Europese commissie geeft de bevolking de gelegenheid tot 20 mei om te 
reageren op dit ontwerp. Ons eigen voedselagentschap (FAVV) ziet de 
regelgeving niet zitten en heeft ook al bezwaar aangetekend. Het FAVV vraagt 
zelf om massaal te reageren op de bevraging. 
U vind in deze nieuwsbrief de tekst van het FAVV met daarin meer uitleg wat de 
EU van plan is om door te voeren. 
Onderaan de tekst  vindt u de link die leid naar de EU site waar kan gereageerd 
worden. 
 
Om het voor u wat eenvoudiger te maken is er ook een voorbeeld van een 
mogelijke reactie aangeleverd die kan gekopieerd worden een geplakt worden 
in het voorziene vak 
 
Wij vragen om massaal te reageren want ons hobby komt in gevaar als deze 
EU verordening wordt ingevoerd. 
 
            
         Jaak Aerts                  Jan Van Looy 
     Alg. Nat. Voorzitter K.B.O.F.  Alg. Nat. Secretaris K.B.O.F. 
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De nieuwe ontwerpverordening is gebaseerd op Verordening (EU)  
 
2016/429 (AHL), artikel 85 en artikel 86. 2,  
 
Wij willen uw aandacht trekken op een aantal problematische kwesties 
die in dit ontwerp aan de orde worden gesteld. 
Het FAVV heeft zijn bezwaren herhaaldelijk aan de Commissie kenbaar 
gemaakt, maar de Europese Commissie heeft er geen rekening mee 
gehouden. 
 
In het kader van de openbare raadplegingsprocedure kan het publiek 
tot 20 mei opmerkingen over de tekst maken. Wij verzoeken u uw 
leden op de hoogte te brengen van deze ontwerptekst en hen aan te 
moedigen deze procedure te gebruiken om de door hen 
geconstateerde problemen aan de Europese Commissie kenbaar te 
maken. 
 
In het voorliggend voorstel kunnen inrichtingen met “in gevangenschap 
levende vogels” enkel uitgezonderd worden van registratie indien er 
geen enkele verhandeling of overdracht van deze vogels plaatsvindt. 
Het is belangrijk dat grensoverschrijdende verplaatsingen van 
landdieren strikt wordt gereguleerd. Anderzijds interfereert de AHL 
veel minder met de strikt nationale regels inzake het verplaatsen en 
desgevallend het verzamelen van landdieren. De in de ontwerp van 
gedelegeerde verordening opgenomen bepalingen ter zake lijken 
derhalve excessief. 
 
Vele houders van “in gevangenschap levende vogels” houden kleine 
aantallen vogels, maar zijn vaak ook kwekers daarvan. Zij verhandelen 
deze vogels meestal rechtsreeks naar particuliere houders en wisselen 
onder elkaar ook vaak fokdieren uit. Een aantal houders werkt vaak ook 
aan de instandhouding of de verbetering van rassen, en vaak gaat het 
ook om bedreigde rassen. 
Dit voorstel van gedelegeerde verordening verhindert die activiteiten 
niet, maar legt een registratieplicht op bij de bevoegde overheid en dit 
vanaf de eerste gehouden vogel. De houder wordt bijgevolg exploitant 
waardoor ook alle andere administratieve verplichtingen uit de AHL van 
toepassing worden. Bijgevolg creëert dit voorstel aanzienlijke 
administratieve lasten bij meerder tienduizenden houders van “in 
gevangenschap levende vogels” en welke totaal niet in verhouding 
staan tot het doel. 
 
Allicht is de zorgwekkende situatie van Aviaire Influenza de 
belangrijkste drijfveer van de Commissie voor dit voorstel. Nochtans is 
in België vandaag reeds wetgeving van toepassing die ook geldt voor de 
houders van “in gevangenschap levende vogels” waarvan de soorten 
ook als pluimvee gehouden worden. Deze bepalingen zijn van 
toepassing op en worden toegepast door houders, ook zonder dat zij 
geregistreerd zijn.  
De verplichting om elke houder te registreren, ongeacht het aantal 
dieren dat hij houdt, heeft hier geen toegevoegde waarde. 
Trouwens, deze sector heeft al wel een registratieplicht bij de 
bevoegde overheid indien het aantal gehouden “in gevangenschap 
levende vogels” waarvan de soorten ook als pluimvee gehouden 
worden, het aantal van 199 stuks (buiten het kweekseizoen) 
overschrijdt. 
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Dit voorstel van verordening voorziet geen vrijstelling van registratie is 
voor het houden van “in gevangenschap levende vogels” indien op de 
inrichting hoefdieren gehouden worden. Op zowat elke boerderij met 
hoefdieren lopen ook enkele kippen, of andere “in gevangenschap 
levende vogels” rond, enkel voor hobby of familiaal huishoudelijk 
gebruik. Het bijkomende registreren van deze activiteit creëert 
aanzienlijke administratieve lasten en kosten bij meerder 
tienduizenden houders van hoefdieren. 
 

http://ec.europa.eu/info/law/better-regulation/initiatives/isc-2021-
11813_en  
 

Op volgende bladzijde vindt u het voorbeeld van een mogelijk reactie. 
Uiteraard is het geen verplichting om deze tekst integraal te gebruiken. 
Eigen bewoordingen kunnen zeker ook gebruikt worden. Liefst evenwel 
geen scheldpartij want daarmee winnen wij niets. 

 
 

 
 
Wij zijn lid van De Koninklijke Belgische OrnIthologische 
Federatie. Het aanleggen van een databank met bijna elke 
houder van één vogel, met geografische coördinaten, is 
complete waanzin. Zo'n database aan leggen voor de ongeveer 
300.000 vogels die ieder jaar door de leden worden gekweekt 
zal administratief vrijwel een onmogelijke opdracht zijn. Het zal 
nog meer onmogelijk zijn om zulke database te onderhouden. 
Het zal de mensen alleen maar boos maken dat Europa zich 
bezighoudt met dergelijke regels die totaal niet in verhouding 
staan tot de doelen die moeten worden bereikt. Veel van onze 
vogel rassen zijn  grensoverschrijdend, samenwerking is in deze 
dan ook een must. Tentoonstellingen  zijn hiervoor nodig om 
de dieren te kunnen vergelijken en genetisch materiaal te 
kunnen uitwisselen. Samenwerking in Europees verband gaat 
niet meer lukken als dit doorgaat 

 
 


